
 
 
 
 
 

 

Motie: terugkeer pontje over de Vliet  
 
De Raad van de gemeente Rijswijk, in vergadering bijeen op 10-11-2015 ter behandeling van de 
begroting 2016, 
 
Constaterende dat: 

● uit een eerste verkenning door het college is gebleken dat het vergunnings- en 
civieltechnisch haalbaar is om een pontje over de Vliet terug in de vaart te brengen 

● de SP in een eerder stadium reeds heeft vastgesteld dat velen Pontje Keereweer missen en 
een pontje terug willen hebben 

● het college het van belang acht dat er een comfortabele fietsroute langs de Vliet ontstaat 
 
Overwegende dat; 

● een pontje ter hoogte van het voormalige Pontje Keereweer past binnen opgave 9 Mobiliteit 
van het college voor wat betreft de oversteekbaarheid van barrieres 

● een pontje ter hoogte van het voormalige Pontje Keereweer bijdraagt aan het ontstaan van 
een comfortabele fietsroute langs de Vliet 

 
Verzoekt het college om: 

● haar uiterste best te doen om de terugkeer van een pont over de Vliet mogelijk te maken 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
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